

# BEHIND

# YOUR WATER

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023

En  
présence  
du collectif  
**Minuit 12**  
et de l'hydrologue  
**Charlène  
Descollonges**

#LSF2023

## Charlène Descollonges, Ingénieure hydrologue

Charlène Descollonges est ingénieure hydrologue, engagée pour préserver l'eau et l'ensemble du vivant. Spécialisée dans la gestion de la ressource en eau et des milieux aquatiques, elle a cofondé l'association « Pour une Hydrologie Régénérative » qui vise à restaurer massivement le cycle de l'eau à l'échelle des territoires, via des projets pilotes de Recherche-Action. Son ouvrage « L'Eau : Fake or Not ? », publié cette année aux éditions Tana, traite des enjeux systémiques de la ressource en eau, à l'échelle nationale et planétaire.

*Charlène Descollonges is a hydrologist engineer committed to preserving water and biodiversity. A specialist in the management of water resources and aquatic environments, she co-founded the association "Pour une Hydrologie Régénérative" (For Regenerative Hydrology), which aims to restore the water cycle on a massive scale at local level, through pilot action research projects. Her book "L'Eau: Fake or Not?" (Water: Fake or Not?), published this year by Tana Editions, deals with the systemic issues surrounding water resources, on a national and global scale.*